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Hotulen van de jaarvergadering van de lJsclub rrOranje$Íoudrt,
gehouden op vrÍjdag 6 november 1981 in ÍrTropenfaunarrte Oranjewoud.

De voorzitter opent de vergadering on 8.15 en heet de 32 leden
namens het bestuur al1en hartelijk welkon. Het bestuurslid J.A.Pikeboer
is zonder nadere kennisgeving afwezig.Daarnaast is er bericht binnen-
gekomen van ons erel-id de Hl.Sleiffer en onze medewerker de Hr.
Schuivefingrdat zij wegens omstandigheden niet aanwezig kunnen ztjn.

Het afgelopen jaar heeft het te welnig gevrorenrom de baan officiëel
te openenrmaar toch i-s er even op de baan geschaatst.

De 3 feestavonden r,ffaren $ieer zeer geslaagd met volle za1en.
Het clubgebouw was dit jaar van april t/m augustus verhuurdowat niet

alleen gunsti-g i-s voor de kasrmaar op deze wijze houdt men ook de
baldadigheid buiten het terrein.De Hr.Stoker heeft het clubgebouw
enigszins hersteld en de kernploeg heeft reeds de baan alweer schoon-
gemaakt net de nieuwe boot.Daarnaast ziln cie ledenkaarten al weer
door onze medewerkers geschevenrdie over een 20-tal rayons worden
verdeeld.De Hr. Sleiffer heeft jarenlang het clubgebouvr verhuuriin
maar heeft te kennen gegeven dat hU dit het volgend jaar graag aan
een ander wi.l overdragen. Het bestuur zal trachten hi-ervoor een ander
te zoeken.

Namens het bestuur bedankt de voorzitter all-e nedewerkers voor
hun spontane hulp.

Een delegatie van het bestuur is naar i- Geineentewerken geweest
en naar de voorlichtingsavond van het Rijk Ín het Posthuís.Daaruit
is gebleken dat de ijsbaan in gevaar komt bij de uÍtbreÍding van de
Rijksrveg.De onwikkeling van deze heeft de volle aandacht van het
begtuur.

Daar wijlen de Hr. Nijdan veel dia's en een film heeft gemaakt van
de ijsclubrheeft het bestuur " besloÈen' om na de vergadering
deze te vertonen.

Irï.gekomen stukken

Van de K.N.S.B. is een uitnodiging ontvangen betreffende de
iaarïergaderi-ng van het gewest Friesland op 2{ november in het
rr Oranje Hoteltrte Leeuwarden.

Rouwbrief Hr. G.Nljdan.
Rour',rbr1ef ïulevr" J de Vries.

l\otul-en van de laatst s9!9 gg93-J saryg rgsqgrltg-

aannerkingen goed gekeurd.Deze v,lorden zoncler op- en

Jaarverslag.

Op het jaarverslag zijn ook geen op- en aanmerkingen.
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-{ eclysle } es- ssgtrlsssge!::: -
De club heeft dit jaar een batig sa.ldo varr f3954r75.Dit is vooral te

danken aan het verhuur van het_ clubgebouw.Uit de bal-ans blijkt, dat het
vermogen van de ijsclub thans fU.92O136 bedraagt.Lïieruit blijkt dat
de club financieel gezond is.Door één van de leden werd er naar het
logu bedrag van het koffiezetapparaat gevraagd.I)e voorztíter verkl-aarde,dat dit een hotel-koffiezetapparaat. betrof.Na deze toelichtingrwerdhet jaarverslag goed gekeurd.

Ilselgrssl-ysrsles kascommi-ssie
ItTanrens de kasconmissie voerde de Hr. s.Hoekstra het vroord.

Ivlet de telroachine werd alles nagerekend en altes bleek te kloppen.
De voorzitter dankte de ïír. Iïoekstra en d.e -Hr. Kok voor hun mèáe-
werking.

Benoeming KasConml-ss1 e.
De vergadering besloot rnet algehele stemmen om deze conmissie

wederom te benoemeno

- Sssersblls- gsss!e:g g9sl:
De voorzitter deelt mederdat er komende wintermaanden weer 3 feest-

avonden zijn geplandren wel op 16 jan. j-n zaal Oord en op 2J jan. en
6 fehr. in Tropenfauna.In Tropenfauna zaT op 2J jan, de nieuwe
Revue-ploeg uit Oranjervoud voor ons spelen.

De kaartverkoop zal plaatsvinden op 13 januari.
Bestuursverkiezing.

Periodiek aftredend- zijn de heren J..ê.Pikeboer en J.v/dBos. De 1{r.
J.v/d Bos stelde zich herkiesbaar.De Hr. J.Pikeboer stelde z:-c]n niet
v/eer herkiesbaar.Er waren bij het bestuur geen tegen kandidaten bi-nnen
gekomen.0p voorstel van de voorzitter werd de Hr. J.v/d.Bos met
algemene stemmen herbenoemd..Voor de vacante bestuursfunctle draagt
het bestuur de Hr. E.de Vries voor.Deze wordt dan ook met algemene
stemmen gekozen in het bestuur. De Hr, de Vries bedankt de aan-
wezigen voor het vertrouwen dat men in hem heeft.

Bijzonder spijtig was het voor het bestuur en de aanwezigenrdat de
Hr. Pikeboer afwezig was-op deze vergadering.Het bestuur wj-lde de
Hr, Pikeboer een bokaal aanbj-eden met de inscriptie:rrIJsclub Oraniewoudlr anno 1929 en de Hr. Fikeboer gegrafeerd
achter de sneeuïvschuiver 1966-1 981 .
De vcorzitter zal de bokaal naar de Hr. trikeboer brengen en zal hem

bedanken namens de IJsclub Oranjewoud voor het vele werk wat hij voor
de club heeft vercicht.

9ss BrsElsg- Es bes! eys gs !r! geg
Vlanneer het voldoende heeft gevrorenrzullen er wedstrijden worden

georganiseerd voor de ex leden en de jeugd. Daarna hangt de wedstrild-
agenda af van de wedstrijden in de regio.

Daarnaast vrerd er nog een suggestie gedaan om een vredstrijd te houden
voor oud hardrijders op houtjes of een wedstrijd voor paren.
ïlet bestuur zal dit in overweging nemen,
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Sgs9vleec-
Er waren geen vragen van de aanwezige leden.

Ë]g:llee-
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst en de goede sfeer

tijdens de vergadering en wenst de aanwezigen alvaet een wel thuls.
Daarna volgde er eer serie diats van de bouw van het klubgebouw die

de oude tijd weer deed , herleven, en de film liet de sf eer en de strijd
z,{em tijdens een pri-kslee vredstrÍjd.

Aldus vastgestel,d in de jaa.rvergadering
van de IJsclub tf0ranjewoudrf gehouden op
6 novem

rrnnnryi t i ar.'

, secretaris.


